
Vážené kolegyně, vážení kolegové, členky a členové našeho Cechu! 

Jako každoročně proběhne dle našich stanov Členská schůze Cechu. Bilancuje se uplynulý rok a 
stanoví se cíle na rok následující.  

Stávající vedení Cechu se zaměřuje především na stabilitu podmínek pro podnikání v našem oboru a 
také na vytvoření podmínek pro jeho rozvoj.  

Přesto jsem přesvědčen, že žijeme opět v období velkých příležitostí. Před obnovitelnými zdroji 
energie stojí velký úkol převzít odpovědnost za většinové zajištění energetické bilance světa. Malé 
vodní elektrárny jsou sice jen malá část tohoto sektoru, ale je jen na nás, co s tím uděláme.  

Příležitosti jsou. Jsou v lepším využití stávajících lokalit, v lepším využití námi vyrobené energie, 
v možnostech využít nové lokality ve středních a vyšších partiích toků v měnícím se společenském 
klimatu, který by měl rozvoji obnovitelných zdrojů energie stále více přát. K tomu vidíme na velké 
finanční zdroje blízké budoucnosti dané jak dotačními tituly, tak i nutně se postupně měnícím 
přístupem bank k našim projektům. 

V současné době probíhající klimatické změny a stále opravdovější snahy světa o její zmírnění, má náš 
obor před sebou nadějnou budoucnost. Je na každém z nás, jestli tuto příležitost využije anebo ne.  

I z vlastní zkušenosti vím, že se s postupujícím věkem schopnost pouštět se do nových a čím dál tím 
náročnějších projektů ztrácí. Možná (a to soudím podle sebe) je proto důležitou podmínkou vzít „k 
tomu“ mladší generaci. Možná by bylo dobré se přihlásit i o práci v Cechu. 

Jste očekáváni! 
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